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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 3/2020 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 14. září 2020  

od 15:30 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Mgr. Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Mgr. Jan Holeček (místopředseda komise) 
Mgr. Vladimír Lysenko 
Mgr. Adam Voldán 
Ing. Jiří Mužík  
Ing. Zdeněk Košlík 
    
 

Omluveni:  Ing. Jan Marek – tajemník komise 
                           
 
Zapisovatel:   Mgr. Emil Šnaidauf  
Ověřovatel zápisu:  Mgr. Jan Holeček 
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Systém adopce stromů – projednání návrhu pana Voldána 
4. Adaptační opatření pro zadržení a využití dešťových vod v krajině a energie městských budov –  
    projednání návrhu pana Voldána  
5. Různé   
 
 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem sebe a 
ověřovatelem zápisu určil pana Holečka. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná. Navrhl program jednání, který byl schválen ve shora 
uvedeném znění.   
 
 
K bodu 2  – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu usnesení komise provedl předseda komise pan Šnaidauf, který konstatoval, že  usnesení jsou 
průběžně plněna. 
 
Komise vzala tuto informaci na vědomí. 
 
 
 
 
 
K bodu 3 – Systém adopce stromů 
 
Byl projednán návrh pana Voldána, člena spolku Berounská zeleň z.s. a dále byla tato otázka diskutována 
ostatními členy. Problematikou se komise již zabývala a vypracovala usnesení. Komise k projednávanému 
tématu přijala toto další usnesení: 
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Usnesení:  Komise životního prostředí na základě informace člena a zastupitele pana Voldána o tom, že 
projekt a vytipování výsadbových ploch byl již předpřipraven spolkem Berounská zeleň společně s OMI 
MěÚ Beroun doporučuje radě města spojit se spolkem Berounská zeleň na spuštění projektu Finanční 
adopce stromů na podzim roku 2020. Komise doporučuje vysázené stromy svěřit do následné péče městu 
Beroun.  
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 4 – Adaptační opatření pro zadržení a využití dešťových vod v krajině a energie městských 
budov   
 
Komise projednala návrh pana Voldána a dále byla problematika diskutována ostatními členy. Pan 
Holeček,stejně jako pan Voldán, kritizoval opravy chodníků a preferenci asfaltu před zámkovou dlažbou 
v rámci pokládání telekomunikačních kabelů a revitalizace osvětlení.  
Dále pan Voldán upozornil na přehřívání města a náklady na chlazení budov. Uvedl příklad dobrých 
technologií v Litoměřicích, které v letech 2012 – 2018 dosáhly úspor na energiích 42 milionů Kč. 
Komise po projednání přijala tato usnesení.  
 
Usnesení: KŽP doporučuje při opravách chodníků nahrazovat asfalt zámkovou dlažbou.  
Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
Usnesení: KŽP doporučuje v rámci úprav inženýrských sítí zohledňovat zeleň a zelené pásy tak, aby bylo 
možné v budoucnosti tyto pásy ozeleňovat. Upozorňujeme, že v současnosti při opravách veřejného 
osvětlení není toto zohledněno. 
Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
Usnesení: KŽP doporučuje prosazovat vsak, retenci a hospodaření s dešťovou vodou na veřejných 
budovách, školách a projektech revitalizace velkých zpevněných ploch. 
Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
Usnesení: KŽP doporučuje se připojit k aktivitě Svazu Energetických manažerů měst a obcí, který 
prosazuje sdílení dobré praxe a nových technologií ve správě městských budov. 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 5 – Různé   
 
5.1.: Pan Voldán vznesl obavy o kapacity zdrojů pitné vody z vodního díla Želivka a dostatek pitné vody 

pro Beroun v budoucnosti v souvislosti s dalším připojováním dalších obcí, odběratelů a také 
s ohledem na novou plánovanou výstavbu v Berouně.   

 
Usnesení: Komise životního prostředí doporučuje radě města zabývat se možnými budoucími riziky, 
plynoucími z kapacity vodního díla Želivka.   
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
Usnesení: KŽP doporučuje průzkum bývalých místních zdrojů pitné vody, především v oblastech 
plánované výstavby 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
5.2.: Pan Lysenko upozornil na prašnost zemědělského sila na Závodí. 
 
Usnesení: KŽP doporučuje prošetřit prašnost zemědělského sila na Závodí u nádraží. 
Hlasování:  6 pro – 0 proti – 0 zdržel se   
 
 
5.3.  Pan Holeček upozornil na to, že některé projekty týkající se životního prostředí, nejsou konzultovány 

v komisi životního prostředí. 
 
Usnesení: Komise doporučuje radě města konzultovat připravované projekty týkající se životního prostředí 

s komisí životního prostředí. 
Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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Členové komise se dohodli, že příští zasedání komise se uskuteční 9. listopadu 2020 v 15:30 hodin.  
s předpokládaným programem: Čistota a pořádek ve městě a hluková zátěž. 
 
 
Předseda komise ukončil jednání v 17:20 hod. 
 
 
 
 
 
Zapsal:   Mgr. Emil Šnaidauf  
 
 
 
 
 
Ověřil:  Mgr. Jan Holeček 
 
 
 
 
 
Předseda komise:  Mgr. Emil Šnaidauf 


